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ÅBSK:s styrelse 2024 

 



Styrelsen har bestått av 

Ordförande:   Pia Fagerström 

Viceordförande: Sofia Bergman (Även representant för agilityn) 

Sekreterare:  Tamira Facius 

Övriga styrelsemedlemmar 

Ritva Martonen (representant för rallylydnad) 

Kim Pihl (representant för räddningen) 

Angelica Smulter (representant för bruks) 

Ninna Lindholm 

Suppleanter 

Eva Fogner (suppl för Sofia Bergman) 

Anette Eriksson (suppl för Angelica Smulter)) 

Therese Axén (suppl för Kim Pihl) 

Tove Fagerström (suppl för Ritva Martonen) 

Sofie Lundström (suppl för Tamira Facius)) 

Carola Björkqvist (suppl för Ninna Lindholm) 

 

Jessica Falck har varit kassör utanför styrelsen. 

Mariann Karlström har anlitats att sköta bokföringen. 

Ann Carlsson har varit verksamhetsgranskare med Angela Sjöblom som suppleant. 

Centralorganisationernas representanter 

SAGI:  Laura Ölander 

SPKL: Erica Sundblom 

ÅKD: Sofie Lundström, suppleant Sofia Bergman 

FRT: Linda Larsson, suppleant Carin Ekström 

 

Medlemsmöten 

- Klubbens vårmöte hölls    27 .2.2024 kl 19 i ÅKD:s kansli 

- Klubbens höstmöte hölls     21. 11.2024 kl 19 i  ÅKD:s kansli 

 

Styrelsemöten 

Styrelsen har haft 11 st protokollförda möten. 

 



Medlemsantal 

Klubben har 2024 haft 178 medlemmar, av dessa är 6 juniorer, 120 män och 150 kvinnor 

Det finns 17 hedersmedlemmar 

Information 

- Infoblad har skickats per mail till medlemmar både vår och höst 

- Klubben har också varit mån om att uppdatera hemsidan 

- Facebook grupper finns för sektionernas information bland annat 

 

Övrigt som hör till det gemensamma i klubben 

 

Öppen allmänlydnadsträning 

- Har hållits på onsdagar kl 18-19  

- Från 17 april till 12 juni   samt 7 augusti till 18 september ,  sammanlagt 16         

gånger 

- Till denna träning har alla medlemmar varit välkomna   utan anmälan och utan att det 

kostat något, sektionerna har turvis hållit i träningen 

 

Pensionärer tränar hund 

-Vårsäsongen pågick 3 april till 12 juni  och på hösten den 14 augusti till 27 november på 

hundplan  alla onsdagar  13.30 till 15.00 

- I år igen har dessa tillfällen varit mycket välbesökta och trevliga 

-  Året avslutades som vanligt med fotografering av julkort 

 

Valpkväll 

Den 4  september ordnades  en kväll för valpar under ett år 

-  på programmet stod trick, utställningsträning , aktivitetsbana, pröva på agility 

-  Det var ett mycket trevligt tillfälle 

Ringträning 

- Anneli Rosenberg  har hållit ringträning vid några tillfällen. 

 

Städtalka 

-  hölls på plan den 21 april 

- saker samlades ihop och kördes till Ödanböle 

 



Gräsklippning  

- Har delats upp på sektionerna,  

-  Ett skjul till gräsklipparen har byggts 

  

Eckeröutställningen 

- klubben hjälpte till med städningen på Eckeröutställningen 

 

Agility 

 

Sektionsmedlemmar  

Initialt: Mia Pellas, Eva Fogner, Laura Ölander, Ingela Karlsson, Sofia Bergman, Sofia 

Karlsson  

Sommaren och Hösten: Sofia Bergman, Essi Moring, Dan Lindholm 

I februari/mars upplöstes sektionen pga avhopp, av olika orsaker som gjorde att sektionen 

inte kände att de hade de övriga medlemmarnas förtroende att driva agilityverksamheten och 

ta beslut gällande t.ex. hinderinköp.  

Årets kurs- och träningsverksamhet  

Träningsgrupper för klubbens medlemmar ordnats på måndagar och tisdagar från april till 

och med september/oktober. Dessa planerades och genomfördes av Rigmor Jansson och 

Dan Lindholm.  

I januari till och med mars samt november och december hölls träningar i Flowdoghallen alla 

onsdagar från kl. 18-21. Tränare Dan Lindholm. 

Varannan lördag i januari till och med mars hölls även träningar i hallen. Olika tränare. 

Inga kurser hölls under året. 

Årets inofficiella tävlingar  

Ingen inofficiell cup (tekoppen) hölls i år. Däremot hölls inofficiella tävlingar inför de officiella 

tävlingarna, en på våren och två på hösten. Dessa tillfällen var uppskattade både av ekipage 

som ville träna inför tävling, samt för nybörjarekipagen som tävlade i ”blåbärsklass”. 

Årets officiella tävlingar  

Tävlingarna har planerats och genomförts med hjälp av planeringsgrupper och stort 

engagemang från både ÅBSK:are och hjälp från Agility.ax. Vi har även haft många duktiga 

funktionärer som ställt upp, både inom och utom klubben. 

Zorro Cup 4-5 maj (en vecka tidigare än vad vi brukar ha) med domare Marianne Fernström 

(Sverige) och Skördehoppet 14-15 september med domare Marika Blom.  

På Zorrocupen fick vi låna hinder och tidtagningsutrustning från Agility.ax då våra nya hinder 

inte hade hunnit komma än. 

 



Förbättringar av konstgräs och hinder 

Agilityaktiva medlemmar har genom talkoarbete fortsatt arbeta för att färdigställa vår nya 

agilityplan med konstgräs. Granulat har lagts ut på nya planen så att hela planen kan brukas. 

En extra grind har tillverkats på västra sidan.  

På hösten har en arbetsgrupp jobbat med att förnya och förstora gamla konstgräsplanen. 

Markarbete har genomförts och konstgräs samt första omgången granulat är utlagt. Stort 

tack till de som arbetat med detta och till Karlssons gräv som sponsrade arbetet med att rulla 

ut gräset! 

Hinder köptes in på våren, bl.a. ny bom, channelslalom, non-slip tunnlar, mjuk bom, och en 

ny trådlös tidtagarutrustning. Beställningarna gjordes gemensamt med agility.ax, så vi kunde 

dela på fraktkostnaderna. 

Championat och FM 

Vi vill lyfta dessa hundar som fått championat under året: 

Nyomi med Laura Ölander blev finsk och norsk hoppchampion 

Hyde (Capandus Irish Coffee) med Essi Moring blev finsk hoppchampion 

Rozzie (Hightime Midnight Winter Rose) med Dan Lindholm blev finsk agilitychampion 

 

Nyomi och Laura deltog även i landslagsuttag, inomhus FM och FM (individuellt och lag) 

Enya och Laura var med i det finska landslaget och tävlade i European open samt deltog i 

ladslagsuttagen, inomhus FM och FM. 

I senior FM deltog Mia Pellas och Tirak, Rigmor Jansson och Loppan sam Dan Lindholm och 

Rozzie. 

 

Notering kring det ekonomiska resultatet 2024 

Sektionen hade en minusbudget (- 11 570 Euro) pga. planerade utgifter för hinder och 

tidtagning, samt förbättringar av konstgräsplanerna. Årets resultat blev -8 060,65. 

Underskottet täcks av tidigare års vinster. Årets tävlingar gick även de på vinst, så sektionen 

är överlag nöjda med den ekonomiska situationen. 

 

Bruks 

Sektionsmedlemmar  

Ria Õunap  

Angelica Smulter  

Tamira Facius  

Pia Fagerström  

Anette Eriksson  

  

Årets kurs- och träningsverksamhet  

- Introduktionskurs, fyra tillfällen med 10  deltagare.  

- Öppen lydnadsträning på plan torsdagar och söndagar.   



  

Årets prov  

- Inofficiell sökcup 5 tillfällen med 11 deltagare. Domare Ria Õunap.  

Konceptet var mycket populärt och har önskats ordnas flera gånger.   

- BH-prov med 4 deltagare. Domare Mia Sandelin.   

- Officiellt sökprov med B-lydnad första gången på Åland. 3 deltagare varav samtliga valde 

att gå B-lydnaden. Domare Mia Sandelin.   

- Mentaltest två dagar med 13 deltagare. Domare Auli Kiminki och Pirjo Kelloperä.   

  

Övrigt  

- Nytt A-hinder till B-lydnaden har byggts och tillkommit på plan.   

  

  

Rallylydnad 

Sektionen 

Sektionen har bestått av Malin Sagulin, Emelie Hanström, Tove Fagerström, Boel Josefsson 

och Ritva Martonen. 

Träningar 

I januari-mars hölls träning i Ämnäs ridhus. Gruppen tränade en timme varje torsdag på 

banor både för lägre och högre klasser. 

I april-september ordnades det öppen rallylydnadsträning en gång i veckan på ÅBSKs plan. 

Utomhusträningen startades 25.4 med en träningstävling och fika. Efter sommaruppehållet 

hölls ett kickoff 22.8 inför höstens träningar. 

I november-december har en grupp tränat en gång i veckan i Vestmyra hallen. 

Tävlingar 

11.5-12.5 hölls tre rallylydnadstävlingar med Jenni Susi som domare. Tävlingarna hade 

deltagare både från Sverige och Finland och Åland. 

Övrigt 

12.11 bjöd ÅBSK rallylydnadssektionen olika intressenter i grenen till ett samarbetsmöte om 

rallylydnadens framtid på Åland. 

Rallylydnadssektionen höll allmänlydnadsträningar 4 gånger under sommaren med olika 

tema och inriktning. 

Notering av det ekonomiska resultat 2024 

Sektionens resultat 2024 visar -512,99 vilket beror på att vi vintern 2023-2024 fick fakturan 

från hyran av Ämnäs ridhus uppdelad i nov-dec och jan-mars men alla deltagare betalade in i 

2023. Detta gjorde att 2023 resultatet visar +621,06 och 2024 -512,99 än det faktiska utfallet. 

 

 



ÅBSK räddningshundar  

Under året som gått har vi hunnit med mycket.  

- Vanliga träningar i skog och mark två gånger i veckan har fortsatt. Till vår glädje har 

träningsgruppen ökat rejält i deltagarantal tack vare nybörjarkurs och marknadsföring via 

t.ex. Blåljus dagen.  

- Det har blivit 163 träning/övningstillfällen under året, vilket är fantastiskt kul!  

- Vi har under vår och höst -24 tränat ett flertal tillfällen med ÅSRS (Ålands 

sjöräddningssällskap), Lumparlands fbk och ställt upp på olika övningar som figuranter t.ex. 

Stormskär - 24  

- Vi deltog också på Blåljusdagen, visade upp oss på Musti och Mirri, hittade 4H barn på 

ruinbanan och ställde upp för ÅKDs ungdomssatsning "Hundkul".  

- 2 st PEKO prov (räddningshundsprov) har vi hunnit med, ett på våren och ett på hösten -

24. Vilket har gett bra resultat och nu har vi 3 st ekipage som har sista steget kvar, Virtatest 

(myndighetstest).  

- 15-16.06.24 hölls en B-kurs (förberedande kurs inför Virta) för tre ekipage, med utbildare 

från förbundet (SPKL).  

- Flera stycken i larmgruppen har även åkt till Sverige för att delta i räddningshundsläger 

under sommaren.  

- Under året 2024 har larmgruppen blivit utkallade och deltagit på tre skarpa larm, två 

eftersökningar samt ett med första omsorg.  

- I slutet av november hölls en träningshelg med Frida Wallén, inriktningen var lydnad.  

ÅBSKs räddningshundar består av 11 medlemmar:  

Linda Larsson - Gruppledare, hjälpförare, frt ledare och ordförande Ålands landskaps 

kommitte Tanja Ståhl - Hjälpförare, frt ledare, sup Ålands landskaps kommitte 

Sofie Lundström - Hjälpförare, frt ledare  

Kim Phil - Hjälpförare, frt ledare - rep. ÅBSK styrelse  

Carin Ekström - Hjälpförare, hundförare  

Therese Axen - Hjälpförare  

Markus Axen - Hjälpförare  

Sebastian Holm - Hjälpförare  

Malin Karlsson - Hjälpförare  

Maria Åbonde - Hjälpförare  

Erica Sundblom – Hjälpförare 

 

Notering.     

 Sektionen gjorde minusresultat 2024.  Orsken till detta var att SPKL inte beviljade det 

förväntade bidraget till B kursen . Det fanns i sektionen  kvar på kontot av 2023 års bidrag 

som kunde användas till att täcka minusresultatet. 

 


